



Ref No: OOEHS/Cir/84/ 2021-22

January 26, 2022

Circular to Parents: Regarding -IGCSE MOE Books – Part 2 – J1 to S5

Dear Parent,

Greetings!!!!

The MOE textbooks Part 2 is now available for distribution starting tomorrow during the school hours (Monday to Thursday – 8:00 to 3:00 PM / Friday – 8:00 to 12:00 Noon)

Parents must present the receipt of the purchase of part 1 and collect the books from the reception.

Parents must show the Green Pass in Al Hosn App to the school security to enter the campus.

Kind regards,

Dr. S. Reshma
26/01/22

Dr. S Reshma,
Principal



أولياء الأمور الأعزاء

تحية طيبة وبعد

ان الكتب الدراسي المقررة من وزارة التربية والتعليم (اللغة العربية، التربية الإسلامية، التربية الأخلاقية والدراسات الاجتماعية) - الجزء الثاني متاحة الآن للتوزيع ابتداءً من الغد خلال ساعات الدوام المدرسي (من الاثنين إلى الخميس - من 8:00 إلى 3:00 مساءً / الجمعة - 8:00 إلى 12:00 ظهراً)

يرجى من أولياء الأمور تقديم إيصال شراء الجزء الأول واستلام الكتب من مكتب الاستقبال.

يجب على أولياء الأمور إظهار المرور الاخضر في تطبيق الحصن لأمن المدرسة لدخول الحرم الجامعي.

مع احر التحيات



Dr. S. Reshma
26/01/22

د. س. ريشما
مديرة المدرسة